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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:3520 Vårjakt på råbock

Regeringen har fattat beslut om att införa jakt på råbock i hela landet under 
våren; en jaktform som förr endast varit nödvändig i de län som har varit 
drabbade av radioaktivt nedfall efter Tjernobylolyckan. Att öppna upp för 
denna jaktform i södra Sverige kommer enligt flera tunga instanser att på sikt 
bli förödande för den svenska rådjursstammen, då jakten ofta bedrivs på små 
arealer som inte kan förvalta sin rådjursstam själv. Öresundsbron och närheten 
till kontinenten gör också att bockjakten i södra Sverige blivit en attraktiv 
inkomstkälla för många, vilket gjort att uttaget i dag redan är för stort inom 
stora områden. Rådjuren är också en av förlorarna på dovhjortens utbredning 
och att då utöka jakttiden är fel väg att gå för att behålla en frisk och stabil 
rådjursstam.

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vilka är skälen och grunderna till att regeringen vill införa allmän jakt på 
råbock mellan den 1 maj och den 15 juni i hela landet ?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-08-26
Besvaras senast
2021-09-09
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


